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Abstract:

This study aimed to determine the contribution of social responsibility in achieving the
sustainable development of the institutions, questionnaire was used as a tool to collecting, it
was distributed to a sample of 81 employees of SANIAK and ENPEC.

The study concluded that these institutions have moral and legal responsibility, which
contributed in achieving sustainable development; however, it does not have the charitable
responsibility, which led to suggest applicable recommendations that contribute in
supporting all social responsibility dimensions.

Keywords: Sustainable development, voluntary, stakeholders, social responsibility.

Jel Classification Codes: Q56, M14

Résumé :

Cette étude visait a déterminer la contribution de la responsabilité sociale a la réalisation du
développement durable, un questionnaire a été distribué sur un échantillon de 81 employés
de I'institution SANIAK et ENPEC.

L'étude a conclu que ces institutions ont la responsabilité morale, juridique qui ont contribué
a atteindre développement durable; cependant, ce qui a conduit a suggérer des
recommandations contribuent a soutenir toutes les dimensions de la responsabilité sociale.
Mots clés Developpement durable, volontaire, parties prenantes, responsabilité sociale.
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